

RECHERCHE BABYSITTER ANGLOPHONE

Nous sommes à la recherche d'un-e babysitter-euse anglophone pour prendre en charge une ou deux filles âgées de 3 et 6 ans entre 16h30 et 18h45 un soir par semaine (jour à définir) pendant toute l'année scolaire. L'objectif est de mettre les enfants en situation de ne parler qu'anglais (elles sont francophones mais fréquentent une section internationale anglaise).

Profil recherché : anglais langue maternelle (pas besoin de parler français), aisance avec les enfants, éventuellement capacité d'aide aux devoirs en anglais

Localisation : quartier orangerie/vauban

Rémunération : 12 € / heure

Période : toute l'année scolaire 2024/2025, début dès que possible

Contact : Myriam Hentz et Félix Delaporte - hentz_myriam@hotmail.com / 06.49.16.14.85 (laisser un message vocal si je ne réponds pas avec vos noms et coordonnées)

JOB OFFER : ENGLISH SPEAKING BABYSITTER

We are looking for an English-speaking babysitter to take care of one or two of our girls aged 3 and 6 years old between 4:30 pm and 6:45 pm after school (week-day to be determined) during the whole school year. The objective is to create an English speaking environment for the children (their mother tongue is French but they go international school, English section).

Skills : English as a mother tongue (no need to speak French), good relationship with kids, possibly work with english homework

Location : quartier orangerie / Vauban

Salary : 12 € / hour

Period : the whole schoolyear 2024/2025, starting ASAP

Contact : Myriam Hentz and Felix Delaporte – hentz_myriam@hotmail.com / 06.49.16.14.85 (leave a message on the voicemail if I am not available stating your name and contact)